
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

  Kostelecké hody tradičně rozezpívali Hulíňané. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Stříbrné družstvo SDH Karlovice na soutěži v Hulíně. 
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Zprávy z obce 

Setkání Kostelců 
 
 

Již jednatřicáté setkání občanů Kostelců České republiky se letos konalo 24. 6. v Kostelci nad Labem. Mimo 
domácího Kostelce se tohoto setkání účastnilo dalších jedenáct obcí stejného jména z ČR a jeden Kostoloc ze 
Slovenska. Pro nás to byla dlouhá cesta, proto byl vypraven pouze mikrobus. Hlavní program se odehrával na 
náměstí, ostatní doprovodné společensko-kulturní produkce probíhaly na dalších místech na území města. Mimo 
jiné zde bylo setkání veteránů, divadelní, pěvecká a taneční vystoupení. Ze sportovních zápolení byl zorganizován 
turnaj v malé kopané, turnaj v tenise a netradiční soutěž dobrovolných hasičů, které se zúčastnili i zástupci našeho 
Kostelce. Jednalo se o tzv. „Kostelecký hasičský pětiboj“ sestavený z přenášení figuríny, překonání překážkové 
dráhy v zásahovém obleku s dýchacím přístrojem, balení hadice, přesunu předmětů a přenášení pingpongových 
míčků pomocí vyprošťovacího nářadí. Náš tým se umístil na pěkném 5. místě.  
Užili jsme si úžasná kulturní vystoupení a zajímavá sportovní klání. Organizace akce byla na velmi vysoké úrovni. Na 
závěr programu byla pořadatelská štafeta předána zástupcům Kostelce u Kyjova, kde se bude setkání konat 
v příštím roce. Děkujeme všem, kteří se i přes značnou vzdálenost rozhodli naši obec reprezentovat. 

Mgr. Aleš Pospíšilík, místostarosta obce 

Příspěvek starosty obce 
Vážení spoluobčané, 
 

letní parna i deště jsou snad už definitivně minulostí, tak doufejme, že alespoň babí léto proběhne podle našich 
představ a bude plné barev a příjemného, ne moc silného sluníčka. 
Stěžejní akce tohoto a určitě i celého příštího roku – rekonstrukce Mateřské školy - se konečně pohnula. Prováděcí 
dokumentace je hotova, zastupitelstvo schválilo zadávací dokumentaci výběrového řízení a teď už budeme jen 
muset vydržet všechny termíny na dotazy, upřesnění, podání nabídek a odvolání a pak konečně začneme stavět. 
Umístění Mateřské školy v náhradních prostorách Základní školy určitě prověří nervy nejen rodičům a mně, ale 
hlavně personálu obou škol. Pevně věřím, že po očekávatelných drobných zádrhelech na začátku si vše sedne 
a konce rekonstrukce se všichni dočkáme bez závažnějších problémů. Zatím nic nenasvědčuje opaku a musím 
poděkovat jak ředitelkám, tak zaměstnancům obou našich škol za zodpovědný přístup a snahu o to, aby se celá 
situace co nejméně dotkla těch nejdůležitějších – našich dětí. 

Petr Měrka, starosta obce 
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USNESENÍ schůze Rady obce č. 11 ze dne 12.06.2023 
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/11R/2023 aktualizovaný jednací řád RO Kostelec 
u Holešova. 
3/11R/2023 nabídku č. 23NA00091 k vyměnění 
podlahovin od spol. MKM podlahy Sedláček s.r.o. 
4/11R/2023 provedení výměny vodovodního potrubí 
firmou Instalatérství Antonín Darebníček dle 
předložené nabídky. 
Rada obce Kostelec u Holešova bere na vědomí 
5/11R/2023 nabídku společnosti KS Sankro, s. r. o. 
k provedení sanace dřeva a celkové chemické ochrany 
dřeva na budově ZŠ a pověřuje starostu obce 
k zajištění konkurenčního posouzení stavu dřevěných 
konstrukcí. 
 

USNESENÍ schůze Rady obce č. 12 ze dne 19.06.2023 
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/12R/2023 Spisový a skartační řád obce Kostelec 
u Holešova. 
3/12R/2023 přijetí daru ve výši 4.000,-Kč od 
společnosti AMP build s. r. o., Brno a VK-Drcman s.r.o., 
Němčice pro MŠ Kostelec u Hol., okres Kroměříž. 
 

USNESENÍ schůze Rady obce č. 13 ze dne 03.07.2023 
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje   
2/13R/2023 vyhlášení výběrového řízení na místo 
výkonného redaktora zpravodaje KOSTKA. 
3/13R/2023 opravu defektů komunikace v obci 
Karlovice a kanálových vpustí v obci Kostelec 
u Holešova ze strany firmy WOXI poklopservis s.r.o. 
4/13R/2023 provedení ošetření a konzervace 
dřevěných konstrukcí na nové budově ZŠ Kostelec 
u Hol. v ceně 112.222,-Kč společností KS Sankro, s.r.o. 
IČ: 107 23 889, Polišenská 4382/2c, 586 01 Jihlava. 
 

Usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce č. 6 ze dne 
11.07.2023 
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/6Z/2023 jako zhotovitele veřejné zakázky „Dešťová 
kanalizace Kostelec u Holešova“ firmu STAVIN 
Páleníček, s.r.o. (Martinice č. p. 213, 769 01 Martinice, 
IČ: 07909233), doporučenou výběrovou komisí, 
a schvaluje uzavření smlouvy o dílo. 
3/6Z/2023 Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí 
neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec 
u Holešova číslo: D/2023/5 ze dne 28.02.2023. 
4/6Z/2023 Dodatek č. 2  ke Smlouvě o poskytnutí 
neinvestiční dotace z rozpočtu obce Kostelec u Hol. 
číslo: D/2023/5 ze dne 28.02.2023. 
 

USNESENÍ schůze Rady obce č. 14 ze dne 24.07.2023 
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/14R/2023 nabídku společnosti EMKa, Masarykova 
635, 769 01  Holešov  k  realizaci  výměny elektrického 

rozvaděče a některých kabelů elektrického vedení. 
3/14R/2023 prodloužení nájemní smlouvy na 
pronájem školního bytu Kostelec u Holešova č.p. 150 
s p. Patrikem Spáčilem do 31.7.2024. 
4/14R/2023 aktualizovaný seznam strategického 
rámce MAP - seznam invest. priorit ZŠ (2021-2027) 
 

USNESENÍ schůze Rady obce č. 15 ze dne 14.08.2023 
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje 
2/15R/2023 účast MŠ a ZŠ zřizované Obcí Kostelec 
u Hol. v projektu Místní akční plán vzdělávání na 
základě výzvy č. 02_23_17 Akční plánování v území – 
MAP k předkládání žádostí o podporu individuálních 
projektů do OP Jan Amos Komenský. 
Rada obce Kostelec u Holešova navrhuje 
3/15R/2023 jmenovat  jako výkonného redaktora 
zpravodaje KOSTKA paní Miluši Václavkovou. 
 

USNESENÍ schůze Rady obce č. 16 ze dne 28.08.2023 
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/16R/2023 rozpočtové opatření č. 2/2023. 
Rada obce Kostelec u Holešova pověřuje   
3/16R/2023 starostu obce objednáním výměny ventilů 
u firmy Topič s. r. o. 
 

USNESENÍ ze zasedání Zastupitelstva obce č. 7 ze dne 
24.08.2023 
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje 
2/7Z/2023 odstoupení od projektu č. 1 (předložen do 
6. výzvy IROP) - Navýšení kapacity MŠ Kostelec 
u Holešova. 
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje 
3/7Z/2023 usnesení ZO č. 3/6Z/2019.  
11/7Z/2023 usnesení č. 8/5Z/2023.  
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje 
4/7Z/2023 dle § 55 odst. 1 ve spojení s § 47 odst. 5 
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování 
a stavebním řádu ve znění pozdějších předpisů (dále 
jen stavební zákon) Zprávu o uplatňování Územního 
plánu Kostelec u Holešova v uplynulém období 2014-
2018, včetně pokynů pro zpracování návrhu změny 
územního plánu. 
6/7Z/2023 návrh nové ceny za dosud nezpracovanou 
část změny č. 1 územního plánu Kostelec u Holešova 
ve výši 217.800,-Kč včetně DPH.  
7/7Z/2023 zadávací dokumentaci veřejné zakázky 
"Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova" a Smlouvu 
o dílo.  
8/7Z/2023 zadávací dokumentaci veřejné zakázky 
"Rekonstrukce chodníku Karlovice" a Smlouvu o dílo.  
9/7Z/2023 komisi pro posouzení nabídek VŘ na 
zakázku "Rekonstrukce chodníku Karlovice", ve 
složení: Radoslav Pospíšilík, Zdeněk Slováček, Kateřina 
Packová, náhradníci: Dušan Marek, Mgr. Miluše 
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Václavková, Ing. Martin Dulava, Ph.D.  
10/7Z/2023 seznam oslovených firem k realizaci 
veřejné zakázky "Rekonstrukce chodníku Karlovice". 
12/7Z/2023 prodeje pozemků vydělených z pozemku 
p. č. 736/29; jde o nově vzniklé pozemky p. č. 736/49 
o výměře 13 m2 a st. 530 o výměře 5 m2 za cenu 
obvyklou - 20 Kč za m2 paní Markétě Spáčilové, trv. 
bytem Kostelec u Holešova č. p. 97, panu Vítězslavu 
Spáčilovi, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p. 97, 
a panu Davidu Spáčilovi, trv. bytem Kostelec u Hol. 
č. p. 97. Parcela se nachází v k. ú. Kostelec u Holešova. 
Úhrady veškerých nezbytných nákladů předcházejících 
prodeji pozemku a spojených s převodem pozemku na 
nového majitele zaplatí kupující.  
13/7Z/2023 vyhlášení záměru prodeje části pozemku 
p. č. 736/1 o výměře 158 m2, dle geometrického plánu 
bude nově označeno p. č. 736/50. Parcela se nachází 
v k. ú. Kostelec u Holešova. 
14/7Z/2023     odkup    pozemku   p. č.   736/24   a část  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                  Den otců 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Spaní na zahradě MŠ 

pozemku.1, dle geometrického plánu bude nově 
označen jako 1037, v majetku p. Jiřího Hráčka, za cenu 
obvyklou  20,- Kč za m2.  
15/7Z/2023 vyhlášení záměru prodeje obecního 
pozemku p. č. .62 o výměře 19 m2, katastrální území 
Karlovice, obec Kostelec u Holešova. 
16/7Z/2023 jako výkonného redaktora zpravodaje 
KOSTKA paní Miluši Václavkovou, zároveň schvaluje 
uzavření pracovní smlouvy na tuto činnost. 
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova rozhodlo 
5/7Z/2023, že: - změna Územního plánu Kostelec 
u Holešova zpracovaná na základě Zprávy 
o uplatňování územního plánu v uplynulém období 
2014-2018 nebude pořizována zkráceným postupem 
dle § 55a, ale dle § 50 a následujícího stavebního 
zákona; - změna Územního plánu Kostelec u Holešova 
bude pořízena s prvky regulačního plánu v souladu 
s § 43 odst. 3 stavebního zákona. 

 

Mgr. Aleš Pospíšilík, místostarosta obce 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                  Lanáček Otrokovice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pohádkový les 

Mateřská škola 
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Nový školní rok 
 

K 1. 9. 2023 bylo na naší škole zapsáno 213 žáků: 
máme celkem 11 tříd - 2 třídy sedmáků (7.A a 7.B) 
a kvůli vysokému počtu  jsme rozdělili i prvňáčky na 
1.A a 1. B. Nejmenší žáci 1. stupně zpravidla navštěvují 
po vyučování 2 oddělení šk. družiny a školní klub 
a velká část žáků školy se baví v řadě kroužků. Jsme 
rádi, že trvá spolupráce se ZUŠ Hulín a ZUŠ Holešov, 
které u nás vyučují několikrát týdně hře na různé 
nástroje. Škola není „nafukovací“ a k výuce využíváme 
opravdu každou místnost. Přesto jsme zde našli 
i zázemí pro místní mateřskou školu, jejíž budova se 
rekonstruuje. Je u nás živo, ale tak to má být!  
Všem žákům, rodičům a zaměstnancům školy přeji 
pohodový a úspěšný školní rok. 

 Mgr. Jana Možíšová 
Školní diskotéka 
 

Po loňském úspěchu školní diskotéky jsme se rozhodli, 
že bychom tuto aktivitu mohli opakovat každoročně. 
Letos jsme navíc přizvali i žáky 1. stupně. Akce to byla 
opět velmi zdařilá, účast byla hojná. Kdo nechtěl 
tancovat, mohl si se spolužáky popovídat a k tomu si 
dát něco dobrého z bufetu, který pro nás připravily 
maminky z Rady rodičů. Díky prostorům Myslivny si 
děti mohly užít páteční odpoledne v přírodě za 
doprovodu oblíbené hudby. Už teď se těšíme na další 
ročník. 

Mgr. Petra Pospíšilíková 

Výlet do Prahy 
 

7. června jsme se vydali na výlet do Prahy. Cesta 
vlakem trvala tři hodiny. Navštívili jsme spoustu 
památek.   Například  Valdštejnskou  zahradu,  Pražský 

 

 

 

 

       Rozloučení s předškoláky. Šťastnou plavbu!  

 

 

hrad, kde jsme mohli vidět střídání stráží, Karlův most, 
Lennonovu zeď, Prašnou bránu, orloj a Václavské 
náměstí a také jsme se projeli metrem. Pan učitel 
Surala nám povyprávěl ke každému místu spoustu 
zajímavostí. Kolem třetí hodiny jsme měli rozchod 
v Palladiu. Protože to byl jeden z delších rozchodů, 
všichni spolužáci si letěli nakoupit oběd. Jelikož se 
v Praze konalo finále Evropské konferenční ligy, bylo 
Staroměstské náměstí i okolní ulice plné italských 
a anglických fanoušků fotbalu. Naše poslední zastávka 
bylo již zmíněné Václavské náměstí, kde jsme se 
vyfotili, a jeli jsme zpátky domů. Cesta byla dlouhá, ale 
potkali jsme příjemnou mongolskou paní, se kterou 
jsme si skvěle popovídali. Tenhle výlet jsme si všichni 
moc užili i přes to, že naše nohy měly jiné pocity.  

 

Šárka Nohejlová a Daniel Řihák, 7.třída 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Příprava salátů 
 

Abychom posílili naše tělo, připravili jsme si 
zeleninové saláty, které nás zásobily vitamíny.  Na 
zahrádce nám vyrostl hlávkový salát, ředkvičky 
a pažitka. Vše jsme očistili, přidali okurku a zakysanou 

Základní škola 
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smetanu a během chvíle byly na stole tři druhy salátů. 
Nenechali jsme si vše pro sebe, ale nabídli i mladším 
spolužákům a pedagogům. Všem chutnalo a my sklidili 
velkou pochvalu. 

Mgr. Irena Šišková 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Školní výlet 3. a 4. třídy 
 

Za historií Helfštýna, jednoho z nejrozsáhlejších hradů 
v Evropě, se vypravili žáci 3. a 4. třídy. Vystoupali jsme 
celkem 77 schodů vyhlídkové husitské věže, odkud se 
nám naskytl nádherný výhled do okolí. Svou mrštnost, 
obratnost a odvahu jsme pak vyzkoušeli v Lanovém 
bludišti v podhradí, kde někteří překonali sami sebe. 
Naše výprava pokračovala do Hranic k Hranické 
propasti, která je nejhlubší zatopenou propastí na 
světě. Žáci zhlédli krátký sestřih nahrávek potápěčů, 
kteří doposud nedokázali zjistit hloubku až ke dnu – 
dosud naměřená je 519,5m, odhadovaná dokonce až 
1km! Po příchodu na vyhlídkový můstek se z pohledu 
na suchou část propasti, která měří 69,5 m, 
nejednomu z nás zamotala hlava.  
Počasí nám po celou dobu výletu přálo a žáci přijeli 
domů z výletu velmi nadšení. 

 

D. Tobolíková, J. Sklenářová, a.p. 
 
Myslivecká olympiáda 
 

Jednou z posledních akcí loňského školního roku byla 
Myslivecká olympiáda. Celé dopoledne strávili žáci 1. 
stupně v lese a v příjemném prostředí Myslivny. 
Kostelečtí myslivci přichystali velmi zábavné 
a napínavé aktivity, na trase žáky čekala stanoviště, na 
kterých museli prokázat jak své vědomosti z oblasti 
myslivosti, tak svoji zručnost a spolupráci s kamarády. 
V závěru na všechny čekalo bohaté občerstvení 
a samozřejmě všemi očekávané vyhodnocení 
a vyhlášení vítězných skupin, které si odnášely 
opravdu velmi hodnotné ceny od myslivců. Toto 
dopoledne mělo u žáků velký úspěch a všem 

pořádajícím pánům myslivcům patří obrovské 
poděkování. Jsme rádi, že ve svém čase byli ochotni 
přichystat pro děti takový prima závěr školního roku. 

Už teď se těšíme na příště 😊. 
 

Mgr. Petra Dítětová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Spaní ve škole 
 

Žáci 4. třídy si zpestřili konec školního roku spaním ve 
škole. Odpolední program vyplnili opékáním špekáčků,  
hraním her, hledáním pokladu a zhlédnutím filmu. 
Akce byla vydařená, všichni měli radost ze společně 
prožitých chvil. Věříme, že si podobnou aktivitu 
v příštím školním roce zase zopakujeme! 

Mgr. J. Marková 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
Poslední měsíc deváťáků na základní škole 
 
 

Červen je pro žáky 9. ročníku ve znamení loučení 
a vzpomínání na předešlé roky. Chystají závěrečné 
shromáždění pro spolužáky a učitele, ale také pro své 
rodiny. Ještě před tím jsme stihli vyrazit na poslední 
školní výlet do kláštera Rosa Coeli v Dolních Kounicích, 
Freeportu v Hatích, Znojma a znojemského podzemí. 
Pro žáky prvního stupně a mateřských škol jsme 
uspořádali Pohádkový les, který přijela natočit 
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i televize. A nesmíme zapomenout ani na patronát 
nad  1. třídou. Poslední akcí byl piknik plný her na 
školní zahradě. A už tu byl tradiční skok do života. 
Najednou se 30. 6.  zavřely dveře třídy a těch devět let 
uteklo jako voda. Z ustrašených prvňáčků se staly 
dospělé osobnosti, které se vydaly na další etapu 
svého života. Otevřou ještě mnoho dalších dveří, ale 
doufejme, že na ty první budou v dobrém vzpomínat. 
Přejeme jim v dalším životě hlavně zdraví, dost toho 
štěstí, potřebnou dávku sebevědomí, zároveň také 
pokoru a toleranci. To jsou hodnoty, které jsme se jim 
snažili předat, a bude na nich, jak s nimi naloží. 

Mgr. Petra Pospíšilíková 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Modernizace školy 
 

Současná výuka si žádá velké investice do vybavení 
a modernizace škol. Proto jsme se před dvěma lety 
rozhodli zúčastnit výzvy o dotaci v rámci projektu IROP 
na „Modernizaci školy (vybavenost učeben, učebny 
cizích jazyků, polytechnické a řemeslné obory, 
přírodní vědy, digitální technologie ve vazbě na výuku 
a vědu)“. Získat tyto finance není jednoduché a ani 
samozřejmé. Je třeba obrnit se trpělivostí, dokládat 
a vytvářet bezpočet dokumentů a doufat, že z těch 
několika stovek škol, které chtějí také ve výzvě uspět, 
se do užšího výběru dostane právě naše škola. To je 
první velký krok. Pak ještě musíte obstát v tzv. dvojím 
připomínkování MŠMT. Po takovýchto dvou 
náročných letech nám byla dotace v částce necelých 
15 milionů korun přiznána (finanční spoluúčast 
zřizovatele je 10 %). Přes prázdniny se dolaďovaly 
ještě detaily projektu a během následujícího školního 
roku začneme nejdříve se zasíťováním celé školy (tzv. 
standard konektivity) a postupně s obnovou kabinetu 
jazyků a přírodních věd a odborných učeben: učebny 
informatiky, přírodních věd, jazykové učebny 
a multimediální učebny (včetně elektroinstalace, 
podlah, nábytku, osvětlení, stínění, vybavení PC 
a interaktivními tabulemi atd.).  Hodně práce a dalšího 

„papírování“ nás ještě čeká, ale bude to stát za to. 
Děkujeme zřizovateli obce, že nás v těchto projektech 
podporuje a bude podporovat dál. 

Mgr. J. Možíšová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
Letní oldies rockotéka 
 

Protože k létu patří zábava, rozhodly jsme se 
uspořádat netradiční rockotéku s DJ Čapsonem. 
V rámci programu byla také barmanská show 
s Barmani Zlín. Užili jsme si zábavné míchání nápojů 
a někteří měli možnost nějaký ten drink také 
ochutnat.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mnohé potěšila i tombola, ve které mohli získat 
dárkové poukazy. Tímto bychom chtěly poděkovat 
sponzorům a Radě rodičů, která se postarala 
o občerstvení v bufetu. Také děkujeme za hojnou 
účast, která nás velmi potěšila. 
 

 

Dětské zábavné odpoledne 
 

Koncem prázdnin se na Myslivně konalo dětské 
zábavné odpoledne.  Na děti čekaly skákací atrakce, 
malování na obličej a tetování. Celým programem 
provázel klaun, který měl připravené soutěže 

Kulturní komise 
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a tvarování balonků. Na závěr se ještě uskutečnilo 
taneční vystoupení Vanesky Otáhalové. Vyvrcholením 
byla diskotéka a předávání dárkových tašek, které 
jsme mohly dětem zakoupit díky mnohým sponzorům, 
kteří nám na akci přispěli. Rada rodičů nám opět 
připravovala občerstvení. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Za kulturní komisi Mgr. P. Pospíšilíková 

 

DALŠÍ KULTURNÍ AKCE   
 

Dožínky Mikroregionu Holešovsko 2.9.2023 
 

V dnešní uspěchané době je jen málo příležitostí jak se 
zastavit a ohlédnout se zpět do doby, kdy světu 
a lidem tolik nevládly politika a peníze, ale pokora, 
láska k rodnému kraji a úcta k jeho tradicím. Jednou 
z těchto příležitostí je i tradiční slavnost dožínek. Je to 
symbolické poděkování za štědré dary, kterých se nám 
dostává v podobě úrody a které letos už po jedenácté 
pořádal Mikroregion Holešovsko, jehož členem 
s třetím nejvyšším počtem obyvatel, po Holešově 
a Prusenovicích, je i Kostelec u Holešova. V době, kdy 
jsem byla starostkou obce, jsem byla velmi hrdá na to,  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

že jsem se mohla, v hanáckém kroji, spolu s ostatními 
starostkami a starosty obcí mikroregionu účastnit 
dožínkového průvodu městem a při slavnostní 
děkovné mši svaté v kostele Nanebevzetí Panny Marie 
předat obětní dar obce Kostelec u Holešova. 
Slavnostního průvodu městem i mše se vždy účastnili 
i členové SDH Kostelec u Holešova a SDH Karlovice, 
kteří nesli naši krásnou obecní vlajku jako symbol 
sounáležitosti s naším krásným domovem. Je mi velmi 
líto, že při dožínkách 2023 jsem zástupce obce 
Kostelec u Holešova v průvodu a kostele hledala 
marně. Myslím, že událost, která v sobě nese takovou 
symboliku, si účast zástupců obce zaslouží.          
              

RNDr. Marcela Pospíšilíková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S tím, že letošní dožínky mikroregionu Holešovsko byly 
pěknou akcí, nelze než souhlasit. Naši zástupci sice 
chyběli v průvodu (vlajkonosná jednotka SDH 
Karlovice se rozpadla večer před akcí, na což už nešlo 
reagovat), zato jsme se poměrně výrazně podíleli na 
přípravě a průběhu akce. Obecní zaměstnanci zajistili 
transport, instalaci a úklid vystavené zemědělské 
techniky, já jsem si pak střihnul celodenní směnu při 
chystání, provozu a úklidu občerstvovacího stánku, 
který letos mikroregion zajišťoval vlastními silami. 
Pro příští ročník počítám s naší účastí minimálně ve 
stejném rozsahu. A vyšleme někoho dostatečně 
reprezentativního i do průvodu. 

 

Petr Měrka, starosta obce 
 
 

Letní posezení s kapelou Sebraňáci 
 
 

V pátek 11.8.2023 se uskutečnilo první Letní posezení 
s dechovou kapelou Sebraňáci. K tanci a poslechu 
vyhrávali od 17:30. Akce se konala v areálu Myslivny 
a účast byla nad očekávání veliká. Napočítali jsme přes 
200 návštěvníků. Pro všechny příchozí bylo v bufetu 
přichystáno drobné občerstvení. Tančilo se, zpívalo, 
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panovala velmi příjemná atmosféra a celá akce se 
velmi zdařila. Třešničkou na dortu bylo i nádherné 
počasí. 

Barbora Furchová 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

Milí spoluobčané, nedávno mne oslovilo jedno 
svědectví, které rád Vám předávám. 

 

Olivier Giroud – Boží svědek ve světě fotbalu 
 

Olivier Giroud je slavný francouzský fotbalový útočník 
a reprezentant. Je křesťan. Jeho matka ho od malička 
vychovávala ve víře a jako dítě ho brávala do kostela. 
„Když čtu Bibli, cítím vděčnost za všechno, co se mi 
stalo. Jsem vnitřně radostný a stále se chci o životě 
Ježíše Krista dozvídat něco nového.“ Olivier má 
hlubokou víru, kterou se snaží neustále rozvíjet. 
„Snažím se mluvit o své víře, kdykoli to jde,“ říká. 
„Cítím, že musím použít svůj mediální věhlas, abych 
mluvil o svém vztahu k Ježíši Kristu.“   
 

Pohár, dcera, prezident 
Jen fotbalová elita ví, jaký je to pocit vyhrát 
mistrovství světa. V ten okamžik, kdy zazní závěrečný 
hvizd, se z hluku kolem vás stane šum, mozek vám 
říká, že jste do dokázali, ale emoce vám nedovolí to 
zpracovat. Olivier Giroud tento pocit zná. „Nejlepší 
okamžik přišel, když mi z hlediště podali mou pětiletou 
dceru Jade. Mám s ní fotku, jak líbá pohár na hřišti a 
jak jsme v šatně s francouzským prezidentem. Jako 
hluboce věřící člověk jsem ze všeho nejvíc děkoval 
Bohu, že jsem mohl prožít svůj sen. Bylo to velké 
požehnání.“ Giroud ukazuje na svou pravou paži, na 
které má vytetováno: „Dominus regit me et nihil mihi 
deerit“, což v překladu znamená: „Hospodin je můj 
pastýř, nic nepostrádám.“ Je to první verš 23. žalmu.  
 

Nebát se o víře mluvit 
Oslava každého vstřeleného gólu je také svědectvím 
Giroudovy víry: „Pokaždé, když skóruji, ukazuji prsty 

směrem k nebi,“ popisuje. „Když jste útočník, je 
všechno o statistikách, protože lidé očekávají, že 
budete efektivní, budete rozhodovat zápasy. Ale já 
chci být také týmovým hráčem. 
Rád připravuji góly svým 
spoluhráčům.“ Olivier Giroud 
říká, že je to hlavně křesťanská 
víra, která mu pomáhá v umění 
odpouštět. „Ve sportu je důležité 
zůstávat pozitivní. Přenést se přes 
křivdu, umět odpustit. To je něco, 
co mě uklidňuje,“ uvádí a cituje verš z knihy proroka 
Izaiáše: „V pokoji a důvěře je vaše síla.“ (Iz 30,15). 
My, křesťané, žijeme a pohybujeme se v nejrůznějších 
oblastech lidské společnosti. Ne vždy je na nás a na 
našem životě poznat, že věříme v Boha. Ano, není to 
jednoduché, ale pokud člověk něčím opravdu žije, 
mělo by to z něj vyzařovat. 
Svědectví Oliviera Girouda pro nás může být 
povzbuzením, že to jde a že to nemusí být ani moc 
složité. Stačí svoji víru přirozeně rozvíjet, žít ji a nebát 
se o ní mluvit.    

Ať se nám to s pomocí Boží daří a k tomu žehná 
P. Petr Dolák. 

Fotografie: Wikipedie 

 
 

 
 

Ohlédnutí za kosteleckými hody 
 

Jako každý rok, tak i tento jsme první prázdninový 
víkend měli ve znamení kosteleckých hodů. Letos vyšla 
organizace na SDH Kostelec. V pátek jsme si první 
hodový večer užili na zcela zaplněné Myslivně se 
skupinou Expo & Pension. Sobota patřila všem 
příznivcům fotbalu, kteří si přišli zahrát či fandit svým 
týmům Svobodní x Ženatí. V neděli vláček pacifik 
vyvezl hodové hosty opět na Myslivnu, kde až do 
podvečerních hodin hrála dechová hudba Hulíňané. 

 
Děkujeme všem za účast a těšíme na hody 2024! 

 

 

 

 

 

 

Farnost 

SDH Kostelec u Holešova 
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Z činnosti sboru 
27. 5. se sbor podílel na dětském dnu pořádaném KVZ 
Kostelec u Holešova prezentací hasičské techniky, 
vybavení a činností.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
10. 6. se uskutečnil 24. ročník netradiční soutěže 
v Útoku na červeného kohouta. Ve dvoukolovém 
zápolení se domácí družstva umístila následovně: 
1. místo si překvapivě vybojovalo družstvo žen, na 
druhém skončili starší páni a třetí příčku obsadilo 
družstvo mužů doplněné dvěma ženami. 
24. 6. se čtyři členové SDH Karlovice David Pomajbík, 
Ladislav Pospíšilík, Martin Pospíšilík a Ivana Konečná 
s pomocí Františka Měrky a domácího závodníka 
zúčastnili hasičského pětiboje v Kostelci nad Labem při 
Setkání Kostelců. V disciplíně se družstvo umístilo na 
5. místě. 
 

Po 23 letech opět v okresním kole 
 

1. 7. se smíšené družstvo ve složení Martin Pospíšilík, 
Lubomír Zedek, Dominik Geba, Natálie Hradilová, 
David Pomajbík, Petr Měrka ml., Jiří Čúzy, Anna 
Mlčáková, Luděk Mlčák ml. zúčastnilo okresního kola 
postupové soutěže v požárním sportu na atletické 
dráze v Hulíně. Ve štafetě se družstvo umístilo na 2. 
místě, v běhu na 100 m překážek skončilo také na 2. 
místě. V požárním útoku obsadilo 3. místo časem 
30,46 s. V celkovém hodnocení se družstvo umístilo na 
2. místě s právem postupu do krajského kola. 
V soutěži na 100 m s překážkami se mezi jednotlivci 
umístil Martin Pospíšilík časem 19,87 s na 2. místě. 

Krajské kolo Zlínského kraje v požárním sportu 
 

Historickou možnost účasti v krajském kole nechtělo 
družstvo pod vedením Martina Pospíšilíka vzdát. 
Postup do dalšího kola nebyl možný pro smíšené 
družstvo a místa žen museli vyplnit muži. 
S programem sboru navíc kolidovaly plánované 
dovolené. Bohužel, sestavit družstvo se nepodařilo ani 
doplněním členů z okrsku, a tak byla účast nabídnuta 

třetímu z okresního kola SDH Lechotice. Jeho členka 
Markéta Štefanovičová však neviděla tuto možnost za 
reálnou a po vzájemné dohodě s Martinem se 
domluvili na sestavení družstva z více sborů. Družstvo 
v počtu 9 členů se nakonec podařilo sestavit z  6 sborů 
okresu Kroměříž: Karlovice, Roštění, Lechotice, 
Záhlinice, Horní Lapač, Žeranovice. 22.7. se nově 
vytvořené družstvo po 3 společných  trénincích 
zúčastnilo krajského kola v Horní Lidči. V disciplíně 4 x 
100 m skončilo na 6. místě. V běhu jednotlivců na 
100 m s překážkami skončilo na 7. místě. V královské 
disciplíně - požárním útoku se první pokusy téměř 
nikomu nevydařily. Naše družstvo dosáhlo v prvním 
běhu na čas 38,60 s, což by stačilo na 3. místo. Při 
druhých pokusech se postupně měnilo i pořadí na 
prvních místech. Náš tým šel na start jako poslední. 
Komentátor ho těsně před startem podpořil rčením, 
že to nejlepší je vždy na závěr. Nikdo v tu chvíli netušil, 
jak pravdivá jeho slova budou. Po zaznění výstřelu 
družstvo zahájilo svůj boj s časem. Voda vystříkla 
z proudnic, hned jak hasiči doběhli k terčům, 
a zamířila do nástřikových ploch. V nich hladina 
postupně stoupala, až se výsledný čas zastavil na 
hodnotě 25,58 s. Tento výkon znamenal vítězství! Pro 
soutěžící a fanoušky to bylo velké překvapení 
a obrovská radost a pro družstvo zasloužený posun na 
4. místo v celkovém pořadí. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Činnost kolektivu mladých hasičů  
 

V neděli 28. 5. soutěžili mladí hasiči z Karlovic 
v Holešově na 1. ročníku v dovednostních disciplínách 
mladých hasičů TFA – Memoriál Františka Adámka. 
Mladí závodníci museli na soutěžní dráze zapojit hadici 
do stroje a roztáhnout ji, proskákat pneumatiky, 
přenést džberovou stříkačku, na hamerboxu provést 
předepsaný počet úderů kladivem a smotat hadici.  
V kategorii přípravka se Marian Martínek umístil na 6. 
místě a Aneta Hrdličková na 8. místě. V kategorii 
mladší chlapci 7–9 let obsadil Michal Martínek 3. 
místo. V kategorii 10–12 let obsadil Michal Hradil 4. 

SDH Karlovice 
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místo, Adam Řezáč 19. místo a Luboš Zedek 21. místo. 
Na závěr proběhla na stejné trati soutěž trenérů 
družstev, ve které obsadila Natálie Hradilová 1. místo 
a Martin Pospíšilík 3. místo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pět mladých hasičů s podporou rodičů závodilo 3. 6. 
v Břestu v běhu na 60 m překážek. Pro tři závodníky to 
byla premiéra. Všichni se snažili prodat vše, co se 
v krátké době doposud naučili. V kategorii přípravka 
A. Hrdličková dosáhla na 17., v kategorii mladší chlapci 
M. Hradil na 16. místo, A. Řezáč se umístil na 20., 
T. Hrdlička na 28. a D. Bednář na 29. místě. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
10. 6. se uskutečnila soutěž pro mladé hasiče O pohár 
obce Karlovice. Soutěžilo se v požárním útoku podle 
hry Plamen v kategorii mladší a starší žáci. Domácí 
družstvo mladších žáků ve složení A. Řezáč, D. Čúzy, 
M. Hradil, D. Bednář, G. Ministrová, A. Hrdličková, 
Marian a Michal Martínkovi vybojovalo 2. místo.   
11. 6. se konalo krajské kolo v požárním sportu 
dorostu. Natálie Hradilová zopakovala skvělé výkony 
z okr. kola, závod na 100 m překážek vyhrála časem 
18,97 s a v druhé disciplíně běhu na 100 m s hasicím 
přístrojem obsadila rovněž 1. místo časem 18,37 s. 
Stala se tak vítězkou krajského kola Zlínského kraje 
v kategorii starší dorostenky.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z Karlovic do Domažlic – i v malých obcích jsou 
talentovaní sportovci 
 

1. – 3. července se uskutečnilo v Domažlicích 
Mistrovství České republiky v požárním sportu 
dorostu. Pořadatel SH ČMS a město přivítalo družstva 
dorostenců a dorostenek ze 14 krajů a devět desítek 
soutěžících v soutěži jednotlivců z celé České 
republiky. V soutěži jednotlivců reprezentovala Zlínský 
kraj v kategorii starší dorostenky Natálie Hradilová 
z SDH Karlovice okresu Kroměříž. V soutěži 100 m 
překážek se umístila na 7. místě časem 19,08 s. 
V disciplíně běh na 100 m s hasicím přístrojem 
obsadila 6. místo časem 18,28 s. Po sečtení bodů 
z obou disciplín obsadila celkově ve své kategorii 
krásné 5. místo na MČR. 

Ing. Ladislav Pospíšilík 
 
 
 

Tradiční nohejbalový turnaj 

 

 

 

 

 

 

 
V sobotu 22.7.2023 pořádalo SDH Karlovice jubilejní 
20.ročník turnaje v nohejbalu trojic. Do hry se zapojilo 
šest mužstev. Hrálo se systémem každý s každým, 
následovalo semifinále a následně boje o poháry. 
Turnaj tak nabídl spoustu zajímavých zápasů 
a individuálních dovedností. Turnaj vyhrál bez ztráty 
jediného setu tým reprezentující SK Moravan, ve 
složení Tomáš Marek, Roman Zmeškal a Dušan Marek. 
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Cenu pro nejlepšího hráče si zaslouženě odnesl hráč 
vítězného týmu Dušan Marek, který předváděl 
neuvěřitelné výkony na síti. Po celý den panovala 
výborná atmosféra, krásné počasí a celý turnaj se hrál 
v duchu fair play a přátelské nálady. K občerstvení 
bylo přichystáno točené pivo, spousta nealkoholických 
nápojů a pochutiny z grilu. Na hřiště si našel cestu 
i  nemalý počet fanoušků. Chtěl bych touto cestou 
poděkovat všem sponzorům akce, všem hráčům, 
divákům a v neposlední řadě pořadatelům.   

 
Jiří Čůzy 

 

 

 

Hodový fotbal 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

V rámci Kosteleckých hodových slavností pořádaných 
SDH Kostelec u Holešova v sobotu  1. 7. proběhl na 
fotbalovém hřišti již tradiční fotbálek za účasti 
aktivních členů SK Moravan, příznivců kosteleckého 
fotbalu, občanů Kostelce, ale i přespolních. 
Za krásného, ovšem parného sobotního odpoledne se 
proti sobě na hřišti postavilo mužstvo „ženatých“ proti 
hodně omlazenému týmu „svobodných“. Bylo k vidění 
několik zajímavých fotbalových akcí, výborných 
individuálních výkonů, ale i nepřesné výroky 
rozhodčích. Nakonec se z vítězství po zásluze radovalo 
mužstvo „ženatých“. Ve finále ale vyhráli všichni, 
jelikož se nikdo nezranil a bez větších zdravotních 
problémů fotbal všichni přežili. Po náročném fyzickém 
výdeji  na  hřišti  došlo  na  zasloužené  občerstvení 
v podobě grilovaných makrel, klobás a studených alko 
a nealko nápojů. Přes hodně teplé počasí se na 
fotbalisty přišlo podívat i mnoho návštěvníků z řad 
občanů a to nás těší. 
 

Mistrovské soutěže již začaly 
 

Dětské prázdniny se již přehouply ke svému konci 
a  pět začínají fotbalové soutěže. Na hodnocení 
výsledků je ještě brzy, přesto bych připsal pár 
důležitých informací. 

Od nové sezony bylo složeno dorostenecké družstvo 
ve spolupráci/sdružení s týmem z Rymic. Tréninky 
probíhají na hřišti v Rymicích. Za náš SK má dorost na 
starosti Mgr. Aleš Pospišilík. V podzimní části budou 
domácí zápasy kompletně odehrány na našem hřišti 
v Kostelci, a to v sobotu dle rozpisu utkání. 
 

Dorost – zápasy podzim 2023 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Termíny a časy mohou být změněny dle akt. situace 
 

 
U mužstva mužů dochází ke změně na postu 
trenérském, od podzimní části tým povede Mgr. 
Martin Hradil. Zároveň se co nejvíce snažíme dávat 
šanci našim mladým hráčům z dorostu, aby se co 
nejrychleji přizpůsobili úrovni mužské soutěže.   
 
 

Muži – zápasy podzim 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Termíny a časy mohou být změněny dle akt. situace 

 
Rádi bychom také v průběhu října uspořádali sběr 
starého kovového odpadu. Přesný termín akce bude 
oznámen v předstihu obecním rozhlasem, na 
webových stránkách obce případně na FB profilu 
obce. 
 
 

Ing. Tomáš Marek 
 

SK Moravan 
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Oddíl stolního tenisu 
  

Je tu září a pro nás to znamená jediné - po 
dvouměsíční pauze se konečně opět vrátit za 
„pingpongové“ stoly. Během prázdnin jsme nezaháleli 
a zúčastnili se „Open Air“ turnaje, který se konal 12. 8. 
2023 v Rymicích. Netradičností tohoto turnaje je, že se 
odehrává venku. I v neobvyklých podmínkách se nám 
podařilo umístit na nejvyšších příčkách. První místo si 
vybojoval Petr Zámečník a druhé místo obsadil Marcel 
Odložilík. Dále nás v turnaji reprezentovali Ondřej 
Packo, Ondřej Šůstal, Petr Dřevojánek a František Fuit. 
 

Do nadcházející sezony budeme nastupovat se dvěma 
týmy. První tým bude opět soutěžit v Okresním 
přeboru 1. třídy, kde se mu v uplynulém roce podařilo 
udržet. Nově sestavený druhý tým nás bude 
zastupovat v Okr. přeboru 2. třídy. Domácí zápasy se 
budou hrát vždy v pátek od 18:00 hodin v sokolovně. 
 

Ondřej Packo 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jak třídíme domovní odpad 

TJ Sokol 

V minulém roce pokleslo množství sebraného směsného komunálního odpadu (SKO) cca o 17%,  přesto v objemu 
třídění odpadu výrazně zaostáváme za průměrem obdobně velkých obcí, průměrem kraje i celé ČR. Proto jsme před 
posledním červencovým vývozem popelnic ve spolupráci s regionální manažerkou společnosti Eko-kom provedli revizi 
obsahu popelnic. Zkontrolovali jsme celkem 192 nádob o objemu 110, 120 a 240 litrů. Zjištěná realita sice není tak 
tristní jako při podobné akci v Bystřici, důvod  pro jásání tu ale věru není. 
Materiál, který do popelnic nepatří, protože má být vytříděn a hlavně předán k dalšímu využití, obsahovalo poměrně 
vysoké procento nádob. Byl to především papír – 25% nádob, plastové obaly – 32% nádob, kovové obaly (nápojové 
plechovky a konzervy) – 24% nádob, nápojové kartony – 19% nádob a především BIO odpad -39% nádob. Jeho váha 
má velký vliv na celkovou produkci SKO. Některé nádoby obsahovaly BIO hodně a někde jím byly naplněny zcela.   
 

V menších počtech se vyskytl odložený stavební odpad, nebezpečný odpad, textil nebo elektro odpad. Několik nádob 
obsahovalo větší množství potravinových zbytků. Celkově se tyto ostatní odpady objevily v menší míře. 
Velký počet popelnic byl zcela v pořádku, v další skupině se vyskytl sem tam nějaký ten prohřešek, ale v poměrně 
velké skupině nádob bylo prostě všechno. Bylo vidět, že je plní lidé naprosto ignorující platná pravidla pro odkládání 
odpadu (Zákon o odpadech, Obecně závazná vyhláška obce), ale i nepsaná pravidla slušného chování, mezi které se 
správné nakládání s vlastním odpadem v posledních letech, doufám, už napevno zařadilo. 
Pro zájemce je kompletní zpráva o revizi popelnic  + analýza odpadového hospodářství obce zveřejněna na obecním 
webu.  V analýze OH obce najdete nejen srovnání výsledků třídění odpadu za posledních několik let ve srovnání 
s obcemi podobné velikosti,  Zlínským krajem a celou ČR, ale i rozpis a srovnání nákladů na svoz a likvidaci odpadu za 
rok 2022.  To bude důležitý ukazatel pro roky příští.  
 

Pokud totiž do roku 2025 nedosáhneme výraznějšího pokroku ve snížení produkce směsného odpadu oproti 
odpadu tříděnému, bude tento poplatek růst, a to opravdu výrazně. 
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DRUHY TŘÍDĚNÉHO ODPADU: 
 

 

PLAST - Dle OZV 1/2021 je v obci zaveden pytlový sběr plastů. Doplňkově je prováděn pomocí celkem 12 
kontejnerů umístěných na všech 5 sběrných místech v obci. 
V poslední době si řada spoluobčanů spontánně pořídila žluté popelnice. Ty ale nedávno přestala svozová firma 
vysypávat, protože jejich počet přerostl únosnou mez (výsyp popelnice je časově náročnější) a protože smlouva se 
svozovou firmou je na pytlový sběr. Ruku na srdce – 95% z nás doma místo na uložení pytle s plastem má. Chápu, 
že se někomu pytel pohozený v koutě nelíbí, ale slušivý stojan s víkem na jeho umístění stojí od 300 do 600 Kč. 
Pokud by byl zájem, asi bych s distributorem dokázal na pár desítek kusů domluvit nějakou tu slevu a zorganizovat 
společný nákup. Pro domácnosti bez vhodného prostoru jsou výše zmíněné kontejnery, pokusím se zajistit změnu 
frekvence jejich vývozu tak, aby nebyly tak dlouho před vývozem přeplněné. 
Každopádně se nestyďte přijít na obec pro pytle, rádi vás uvidíme. 
 

PAPÍR - Máme celkem 7 kontejnerů rozmístěných na všech 5 sběrných místech v obci. Určeny jsou i pro odkládání 
nápojových kartonů, které se separují až na dotřiďovací lince, proto jejich sběr nevykazujeme. Vývoz probíhá 
každé 2 týdny, přesto jsou brzo přeplněné. Důvod? U papíru se poměrně často vyskytuje nešvar vhazování 
nerozložených krabic a nezmáčknutých nápojových kartonů. To dramaticky snižuje kapacitu kontejnerů. Je 
poměrně smutné vidět, že Ivaně nebo Martinovi sice přišly slušivé botičky a oba jdou s módou, ale díky tomu je 
taky kontejner na papír plný po okraj už týden před vývozem. Tím nechci nabádat jen k anonymizaci obalů, úplně 
bude stačit, když adresáti krabici rozloží na placku, aby zabrala míň místa. 
Dalším zlozvykem je odkládání velkých krabic s papírem vedle kontejnerů. Hlavně v případě, kdy na vývoz čekají 
delší dobu a v mezičase zaprší. Vím, že je to občas nejjednodušší řešení, ale zkuste v tom případě mrknout na 
rozpis vývozů (je na webu obce, v obecním kalendáři nebo vytištěný k vyzvednutí v kanceláři OÚ) a balík odložit 
na místo až večer před svozem. 
 

KOVY - Celkem 3 kontejnery jsou umístěné na Karlovicích, na Loučkách a u Domu služeb, vývoz dle potřeby. 
Sběr vcelku funguje, jen by to chtělo přesunout ta kvanta (opravdu jich byla hromada) plechovek z obyčejných 
popelnic do správného kontejneru 
 

SKLO - Celkem 5 kontejnerů stojí na všech  sběrných místech v obci.  
Občas se stává, že před vývozem bývají přeplněné, i přesto by stálo za to přesunout všechno možné sklo z běžných 
popelnic; nejvíc obaly od rozpustné kávy a od rumu. Takže jasná výzva pro milovníky kávy s rumem – pojďte do 
toho a pomozte nám třídit.  
Naopak do kontejnerů nevhazujte zrcadla a porcelán. Když už doslouží, patří do směsného odpadu. 
 

BIO odpad - V rámci předcházení vzniku BIO odpadu byly v minulých letech do domácností distribuovány 
kompostéry. Sám jeden mám a je to pohoda. Se zeleným odpadem nemusím jít až k popelnici, hodím do 
kompostéru a časem si kompostem pohnojím záhon. Ve skladu ještě asi 20 kusů máme, nestyďte si o kompostér 
na obci požádat. Bude vás to stát jen podpis na předávacím protokolu. 
V případě ořezu stromů nebo keřů přistaví obec kontejner na větve přímo k zahradě, stačí přijít nebo zavolat 
a domluvit se na termínu. Pro ty, kteří nemají zahrádku, ale spíš zahrádečku, je k odkládání BIO odpadu připraven 
kontejner ve dvoře Domu služeb a vážně uvažujeme o umístění dalšího na Karlovice. Třeba pak nebudeme 
nacházet plevel z předzahrádek naházený v trávě pod cestou naproti kapličky. 
Zelený odpad je spolu se sklem nejtěžší složkou odpadu a vzhledem k jeho množství je jednou z nejzásadnějších 
položek, které do popelnic nepatří.  To, jestli udržíme pro občany současnou cenu za systém nakládání s odpady, 
závisí především na eliminaci BIO odpadu v běžných popelnicích 
 

Jedlé oleje - černé popelnice (120 a 240 litrů) na odkládání oleje naplněného do skleněných nebo plastových lahví 
jsou umístěny na Karlovicích a u Domu služeb. Sběr vcelku funguje, jen do nádob (jsou to černé popelnice 
s polepem) nevhazujte běžný odpad. Za olej dostáváme od svozové firmy drobný obnos, při znečištění obsahu 
běžným odpadem naopak platíme za jeho likvidaci. 
 

Textil - kontejner je u Domu služeb, jednáme o umístění dalšího, řešíme kam. Od r 2025 bude sběr textilu pro 
obec povinný. 
 

Velkoobjemový odpad – sběr provádíme 2x ročně přistavením kontejnerů na náves a na Karlovice.  
 

Nebezpečný odpad – sběr probíhá 2x ročně ve dvoře Domu služeb. 
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Jak jsem se zúčastnil jednání rady obce 
Vážení spoluobčané,  
podělím se s vámi o zážitek, jak jsem se jako předseda Kontrolního výboru obce Kostelec u Holešova zúčastnil 
jednání RO (rady obce). Protože současné vedení obce od začátku tohoto volebního období tají termín a čas příštího 
jednání RO, požádal jsem na jednání ZO (zastupitelstva obce), aby předseda kontrolního výboru byl o termínu a čase 
jednání informován současně s jejími členy.    
 Následně mi starosta Měrka zaslal emailem informaci: „Chtěl jste vědět, kdy bude příští Rada. Bude v pondělí 
v 17:30 h.“ V souladu s platným JEDNACÍM ŘÁDEM Rady obce Kostelec u Holešova jsem na toto jednání přišel. Chtěl 
jsem být přítomen po celou dobu jednání. Na této schůzi bylo přítomno všech 5 radních + já, jako předseda 
kontrolního výboru. V 17.30 h jednání  zahájil jednou strohou větou starosta Měrka. Hned přešel k objasňování 
připomínek, které byly vzneseny na jednání ZO ohledně kácení dřevin v obci. Dále rozebíral problematiku 
administrace služebních cest starosty. Jeho sdělení bylo směřováno ke mně jako předsedovi kontrolního výboru. 
Následně  mě  vyzval,  abych  opustil  kancelář starosty  a mohlo probíhat jednání.  Zdůvodnil to tím, že jednání RO je 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dřevo - řešené 2x ročně v termínech sběru velkoobjemového odpadu, patří sem dřevěné obaly (bedny) a nábytek.  
V případě vyklízení domu a většího objemu likvidovaného nábytku můžeme po domluvě přistavit kontejner. 
 

Elektroodpad - Na drobný elektroodpad a baterie je připraven kontejner ve dvoře Domu služeb. Větší elektro je 
možno odkládat 2x ročně v rámci sběru nebezpečného odpadu. 
 

Pokud budete mít dotazy, postřehy, nápady týkající se odpadového hospodářství v obci, napište na 
starosta@kostelecuholesova.cz, volejte 724 184 620 nebo se stavte do kanceláře OÚ. 
Určitě vás rád vyslechnu, cokoli vysvětlím a prodiskutuju a promyslím každý podnět. 

Petr Měrka, starosta obce 
 

Fórum zastupitelů  

Pozvánky 

mailto:starosta@kostelecuholesova.cu
mailto:starosta@kostelecuholesova.cu
mailto:starosta@kostelecuholesova.cu
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ODPOVĚĎ STAROSTY OBCE ZASTUPITELI  
 

V první řadě se omlouvám čtenářům, že naším drobným kočkováním ubíráme v tomto zpravodaji místo pro 
informace ze života obce. Dovolím si jen velmi stručnou reakci. 
Celý problém je v tom, že úplně nesdílíme specifický pohled kolegy Hlobila na pravomoci kontrolního výboru 
a pravidla pro činnost rady obce. Navíc jsme podle mě už vcelku velcí kluci a holka na to, abychom potřebovali 
pedagogický dozor. Takže jen pár suchých faktů, volně cituji ze Zákona o obcích: 
Kontrolní výbor je iniciativní a kontrolní orgán zastupitelstva obce.  Kontroluje plnění usnesení zastupitelstva 
a rady obce, kontroluje dodržování právních předpisů ostatními výbory a OÚ na úseku samostatné působnost 
a plní další kontrolní úkoly, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo obce. (§119) 
Rada obce se schází ke svým schůzím podle potřeby, její schůze jsou neveřejné. Rada obce může k jednotlivým 
bodům svého jednání přizvat dalšího člena zastupitelstva obce a jiné osoby. (§101) 
Poměrně pěkně fungování Rady obce popisuje Metodické doporučení k činnosti územních samosprávných celků 
č.12, které je ke stažení v Archivu ODK na webu MV ČR. Klidně jej ale komukoliv pošlu emailem v pdf nebo 
problematiku vysvětlím, telefonicky či osobně. Stačí zavolat nebo se stavit na obecní úřad. 

Petr Měrka, starosta obce 
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Tisk: Tiskárna Brázda Hodonín, e-mail: 518367450@iol.cz. Zpravodaj ani jeho části nesmí být šířeny bez souhlasu vydavatele. 

 

neveřejné. To jsem odmítl s odůvodněním, že je to v rozporu s platným jednacím řádem. Starosta konstatoval: „Tak 
to  tady  zabalíme  a  jdeme domů.“  Jeho  jednání bylo  direktivní, o  demokratickém   přístupu  v souladu 
s jednacím řádem RO nemůže být ani řeč. Následně se zvedl a odešel radní Radoslav Pospíšilík, bez jakékoliv 
omluvy, nebo vysvětlení. Po krátké debatě, zda se předseda kontrolního výboru může, či nemůže zúčastnit jednání 
RO, se zbylí 4 radní zvedli a odcházeli, s nimi také já. Ještě jsem je upozornil, že schůze byla řádně svolána, zahájena 
a že požaduji vypracování zápisu o průběhu jednání. To se nestalo, vedením obce to nebylo akceptováno. Místo 
toho byla tato záležitost zcela neobjektivně a účelově rozebrána na Facebooku. Dále jsem požádal starostu 
a místostarostu, abych byl informován o příštím termínu a čase jednání RO. Starosta zamkl kancelář OÚ v 17.45 h 
a tím bylo celé jednání ukončeno. Následně po čtyřech dnech mi místostarosta obce Aleš Pospíšilík po telefonu 
sdělil termín a čas dalšího jednání RO. Na dotaz, zda mě jako předsedu KV zase pošlou domů, mi odpověděl: „Ne, 
ne, musíme to nějak kulantně vyřešit.“ Poučen informací z Googlu, že kulantně znamená příjemně, zdvořile, 
přijatelně, jsem šel plný optimismu na další jednání. Vykázán jsem nebyl, mohl jsem být přítomen po celou dobu 
jednání. Prvním projednávaným bodem bylo schválení nového Jednacího řádu RO, ze kterého byl vypuštěn bod – 
Schůze rady s hlasem poradním se mohou účastnit: předsedové finančního a kontrolního výboru Zastupitelstva 
obce Kostelec u Holešova. Hlasovalo pro něj všech 5 radních. Následně byly projednávány další body jednání. Po 
20 minutách konstatoval starosta Měrka, že je vše projednáno, program byl vyčerpán. V rámci diskuze, která trvala 
10 minut, podali krátkou informaci Aleš Pospíšilík a Jiří Čúzy. Schůze byla zahájena v 17.30 h, ukončena v 18.00 h. 
Byla to první a zároveň poslední schůze RO, které jsem se jako předseda KV mohl zúčastnit. Nyní to již není možné. 
V letech 2014 - 2022 takovéto omezení nebylo.  
 V předvolebním letáku vládnoucí garnitury je napsáno – Nebudeme přehlížet opozici a umožníme jí účast 
v kontrolních orgánech obce. Výsledek je takový, že je umožněna účast v kontrolním výboru, ale omezena možnost 
kontrolní činnosti. V současné době se do zápisu RO dá, co se hodí, co se nehodí, se takticky zamlčí. Čím méně 
informací, tím lépe. Ptám se, kde je proklamovaná transparentnost? Aktivity kontrolního výboru a z toho plynoucí 
podněty by měly posloužit vedení obce ke zkvalitnění práce. A že je co zlepšovat, o tom není pochyb. K tomu je 
třeba vůle vytvářet podmínky pro činnost, také ochota s podnětnými informacemi pracovat. Zatím tomu tak není.  
     

        Ing. Petr Hlobil – zastupitel, předseda KV 
 Tiskový prostor poskytli: Mgr. Martin Hradil, Zdeněk Slováček, Ing. Tomáš Marek - zastupitelé obce  


